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متن پرسش

باسلام طبق اینکه عالم باید عالم بزمانه باشد آیا این را قبول دارید که امروز با این وضع تهاجم فرهنگی

و بلوغ زودرس دیگر نباید حرف شهید ثانی که در مورد ازدواج طلاب فرمودنددر کتاب خودشان ذبح

العلم فی فروج النسا را ملاک خود بگیریم و هر چه زودتر طلاب امروز ازدواج کنند.2.و شما سن مناسب

ازدواج طلاب را چند می دانید؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: خود مرحوم شهید ثانی هم تأخیر در ازدواج را مشروط بر آن میداند که

ذهن طلبه مشغول مسئلهی جنسیاش نباشد و به قول شما با توجه به شرایط موجود اگر طلبه

بخواهد در حفظ عفت خود به زحمت نیفتد چنانچه ذهناش مشغول است باید زودتر ازدواج کند و

هروقت شرایط خود را تا حدّی مناسب دید اقدام کند، پس دیگر نباید گفت سن مناسب چه سنی

است. موفق باشید


